

8天7晚 冬季乐享山东·青岛 威海·烟台·蓬莱 潍坊·济南·泰安



行程特色:

- ◆ 准4+5★酒店+1晚温泉酒店
- ◆ 全程欣赏山东冬日美景
- ◆ 互动感十足, 亲自喂食天鹅、苹果采摘、酒庄品酒等
- ◆ 风味餐: 韩式烤肉、济南饺子宴等



含往返缆车

泰山风景区
会当凌绝顶 一览众山小



九如山瀑布群风景区
邂逅现实版的《冰雪奇缘》



烟墩角·天鹅湖
海岸线最东 与天鹅共舞



烟台山·养马岛
东方马尔代夫

全程
无购物

第一天 吉隆坡 → 青岛

机上用餐

准4★ 青岛凯莱智慧酒店或同级

在吉隆坡国际机场集合, 乘搭航班飞往【青岛】。抵达后送往酒店入住。

第二天 青岛 → 威海

早/午/晚餐

准5★ 威海汤泊温泉度假村或同级

前往【威海】游览【烟墩角天鹅湖】(特别安排喂食天鹅) 每年11-3月会有上万只大天鹅来此过冬; 打卡【小合掌村·海草房】; 【环翠楼】登临此楼眺望刘公岛, 饱览港城威海的城市风光; 外观【幸福门】威海的标志, 被誉为“威海之门”; 【威海公园】大自然打造的优美生态海滨城市画卷; 【车游打卡最美环海路】; 精心安排【酒店泡温泉】。

第三天 威海 → 烟台

早/午/晚餐

准5★ 烟台铂悦戴斯酒店或同级

前往【烟台】游览【养马岛】岛上丘陵起伏, 以秀丽的山海和宜人的气候, 被称为“东方马尔代夫”; 特别赠送【苹果采摘】烟台苹果栽培历史悠久, 其中栖霞苹果以色泽鲜艳香甜可口而著称; 【烟台山公园】观烟台前海一线的最佳至高点; 【烟台所城里】探访古街胡同里的历史。

第四天 烟台 → 蓬莱 → 潍坊

早/午/晚餐

准5★ 潍坊中恒国际大酒店或同级

【张裕·卡斯特酒庄】(含品酒+赠送1瓶白兰地) 法式城堡庄园, 打造葡萄酒文化的殿堂; 前往【蓬莱】参观【八仙过海口】从空中俯视宛如丫腰葫芦, 建有大型八仙过海汉白玉照壁, 打卡八仙雕塑; 前往【潍坊】参观【杨家埠民俗大观园+风筝博物馆】潍坊风筝的发祥地, 被称为“世界风筝都”, 观赏现场制作风筝和木版年画。

第五天 潍坊 → 济南

早/午/晚餐

准4★ 济南明湖泉盈酒店或同级

【十笏园】又名“丁家花园”, 具有江南园林特色; 前往【济南】参观【五龙潭】济南三大泉群的主要泉眼; 【黑虎泉】三股如虎口般的泉眼, 泉水日夜喷涌, 蔚为壮观; 【泉城广场】; 【大明湖】繁华都市中的天然湖泊; 外观【趵突泉夜景】大明湖畔的网红打卡点, 始建于元代的“江北第一楼”。

第六天 济南 → 泰安

早/午/晚餐

准5★ 泰安凯里亚德酒店或同级

【九如山瀑布群风景区】邂逅现实版的《冰雪奇缘》, 泉城72名泉的发源地之一, “九如听瀑”也在其中; 前往【泰安】游览“天下第一山”【泰山风景区】(含交通车+往返缆车) 五岳之首, 其景巍峨雄奇, 古曰“泰山安泽四海皆安”成为百姓崇拜、帝王告祭的神山; 运气好还可观赏到雾凇奇观; 【泰安西湖夜景】亚洲最大的音乐喷泉, 喷射水柱可高达200米。

第七天 泰安 → 青岛

早/午/晚餐

准5★ 青岛国际机场君廷酒店或同级

前往【青岛】游览【栈桥】(11-12月观赏海鸥) 青岛的象征, 栈桥似长虹卧波, 回澜阁熠熠生辉; 【广兴里】老青岛的四合院, 每个角落流转着古老而自然的韵味; 【八大关】(11-12月观赏银杏、枫叶晚秋美景) 欧式风格建筑聚集地, 人称“万国建筑博物馆”; 【小青岛公园】岛上林木长青, 又称为“琴岛”; 【青岛啤酒·纯生之旅】(含1杯啤酒+1包花生豆)。

第八天 青岛 → 吉隆坡

早餐/机上用餐

送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

【风味餐: 农家宴、韩式烤肉、烟台风味、胶东风味、蓬莱小面、潍县风味、饺子风味、羊汤风味、巨鼎风味、煎饼风味、渔家风味】

指定项目 迎宾馆+岱庙+东炮台+月亮湾+夜市

收费(人民币)
每人 350 元

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考, 然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 8CTAO-W (Updated: 01-Aug-2023)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 ☎ 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 ☎ 016-5500578

8D7N WINTER SHANDONG

Qingdao · Weihai · Yantai · Penglai · Weifang · Jinan · Tai'An



- Highlights:**
- ◆ 4+5★ Hotel + 1 Nite Hot Spring Hotel
 - ◆ Interactive programs: Swan-feeding, Apple picking, wine-tasting, etc.
 - ◆ Special Meals: Korean BBQ, Jinan Dumpling, etc.



Cable Car Round-trip

Mount Tai Scenic Area



Swan Lake of Yandunjiao



Yantaishan Yangma Island

NO SHOPPING

DAY 1 Kuala Lumpur → Qingdao MOB

4★ GtEL Chengyang Qingdao or Similar
Assemble at KLIA for your flight to Qingdao City. Upon arrival, transfer to check in hotel.

DAY 2 Qingdao ↔ Weihai B / L / D

5★ Tangpo Hot Spring Resorts Weihai or Similar
Transfer to Weihai City. Visit Swan Lake of Yandunjiao (special arrangement: swan-feeding) — Each year Nov-Mar thousands of whooper swans come here to spend the winter. Seaweed House (Little Shirakawa-go). Huancui Building — Ascend the building which overlooking Liugong Island, and enjoy the panoramic view of the city. View the Gate of Happiness, the symbol of Weihai, known as Gate of Weihai. Weihai Park — A beautiful ecological coastal city created by mother nature. Car tour the most beautiful Huanhai Road. Special arrangement: Enjoy hot spring bathing in hotel.

DAY 3 Weihai ↔ Yantai B / L / D

5★ Days Inn Business Place Goldwin Yantai or Similar
Transfer to Yantai City. Visit Yangma Island — This hilly island is famous with beautiful mountain, seaview and climate, and known as the Oriental Maldives. Complimentary: Apple-picking — Yantai has a remarkable history in cultivating apples, especially the crispy Qixia apples. Yantaishan Park — The highest point for best viewing of the Qianhai area. Suochengli — Explore the history of the ancient street and alley.

DAY 4 Yantai ↔ Penglai ↔ Weifang B / L / D

5★ Weifang Zhongheng International Hotel or Similar
Chateau Changyu-Castel (included wine-tasting + Complimentary 1 bottle of brandy) — French castle manor, developing a kingdom of wine culture. Transfer to Penglai City. Visit the Eight Immortals Crossing the Sea — There is a large Eight Immortals Crossing the Sea in white marble spirit screen. Transfer to Weifang City. Visit Yangjiabu Grand View Garden of Folk Art + Kite Museum — The birthplace of Weifang kites, known as Kite Capital of the World. Watching live production of kites and woodblock New Year paintings.

DAY 5 Weifang ↔ Jinan B / L / D

4★ Minghu Quanying Hotel or Similar
Shihu Garden — a.k.a. Ding Family Garden, with the characteristics of Jiangnan gardens. Transfer to Jinan City. Visit Five Dragon Pool — One of the 3 major spring groups in Jinan. Black Tiger Spring — 3 springs which look like a tiger's mouth, and the spring water gushing day and night. Quancheng Square. Daming Lake — A natural lake amongst the bustling city. Night view of Chaoran Tower.

DAY 6 Jinan ↔ Tai'An B / L / D

5★ Kyriad Marvelous Hotel or Similar
Jiuru Mountain Waterfall Scenic Area — Encounter Frozen in real life. This is the birthplace of the 72 famous springs in Jinan. Transfer to Tai'an City. Visit No. 1 Mountain in the World, Mount Tai Scenic Area (included shuttle bus + cable car round-trip) — The leader of 5 Mountains, with a marvelous scenery. It has been the sacred mountain worshiped by many as well as the emperors. If you are lucky enough, you may view the spectacular rime ice. Night view of Tai'An West Lake — The largest music fountain in Asia, with the jet water-column as high as 200 meters.

DAY 7 Tai'An ↔ Qingdao B / L / D

5★ Grand Barony Qingdao Airport Hotel or Similar
Transfer to Qingdao. Visit the Trestle Bridge (Nov-Dec viewing of seagulls) — The symbol of Qingdao. Guangxingli — Siheyuan with an antique ambiance. Badaguan (Nov-Dec viewing of ginkgo and maple leaves in late autumn) — Full of European-style buildings, known as the Museum of Architecture of All Nations. Small Qingdao Park — The forest on the islands is evergreen, a.k.a. Qin Islands. Tsingtao Brewery Draft Beer (included 1 glass of beer + 1 bag of peanuts).

DAY 8 Qingdao → Kuala Lumpur Breakfast / MOB

Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.
{Special Meals: Farmer Cuisine, Korean BBQ, Yantai Cuisine, Jiaodong Cuisine, Penglai Noodles, Weixian Cuisine, Dumpling Cuisine, Mutton Soup Cuisine, Pancake Cuisine, Fisherman Cuisine}

Compulsory Tour	Qingdao Guest House + Daimiao Temple + Yantai East Turret + Moon Bay + Night Market	Fee (RMB)
		RMB350 Per Pax

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements. **Tour Code: 8CTAO-W** (Updated: 01-Aug-2023)